

立法會 *Legislative Council*

立法會CB(3) 355/12-13 號文件

檔 號： CB(3)/M/MR

電 話： 3919 3300

日 期： 2013年2月6日

發文者： 立法會秘書

受文者： 立法會全體議員

2013年2月20日的立法會會議

根據《立法會(權力及特權)條例》動議的議案

何秀蘭議員會在2013年2月20日的立法會會議上，根據《立法會(權力及特權)條例》動議一項議案。現謹附上該議案，供議員考慮。立法會主席已指示應按所交來的原有措辭印載在立法會議程上。

立法會秘書

(梁慶儀代行)

連附件

**2013年2月20日的立法會會議
何秀蘭議員根據《立法會(權力及特權)條例》
動議的議案**

議案措辭

本會委任一個專責委員會，以調查香港特別行政區行政長官梁振英先生聲稱，曾獲3位專業人士就其山頂貝璐道4號的4號及5號屋的違例建築物提供意見，是否涉及虛假或失實陳述；以及梁先生參選2012年行政長官選舉時，有否作出不當承諾，以換取選舉委員會委員的支持；而該專責委員會在執行其職務時獲授權根據《立法會(權力及特權)條例》(第382章)第9(2)條行使該條例第9(1)條所賦予的權力。

**Motion under the
Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance
to be moved by Hon Cyd HO
at the Council meeting of 20 February 2013**

Wording of the Motion

That this Council appoints a select committee to inquire into whether the Chief Executive of the Hong Kong Special Administrative Region Mr LEUNG Chun-ying's claim that three professionals had provided advice on the unauthorized building works in his House Nos. 4 and 5 at No. 4 Peel Rise on the Peak involves false statement or misrepresentation; and whether Mr LEUNG had given any improper undertaking in exchange for the support of members of the Election Committee when he stood for the 2012 Chief Executive Election; and that in the performance of its duties the select committee be authorized under section 9(2) of the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the powers conferred by section 9(1) of that Ordinance.